

Amazing
Asean

曼谷 & 芭提雅欢乐之旅 + 1天自由行

JOYFUL BANGKOK & PATTAYA
+ 1 DAY FREE & EASY

Tour Code: TBP-6

Golden
Destinations



Thailand
泰国



House of Benedict
怀旧风格网红咖啡厅



Bangsaen Toshin
春武里村小日本



Pattaya Floating Market
芭提雅杜拉拉水上市场



Sanctuary of truth
芭提雅真理圣殿

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Four Face Buddha
四面佛



Authentic Fried Curry Crab
正宗咖喱炒螃蟹



Bangkok 747 Cafe
曼谷747飞机咖啡厅



SCHEDULE

D1

ARRIVAL ✈️ BANGKOK 🚗 PATTAYA (MOB/D)

- ☑ Bangkok 747 Cafe
(Included 1 Drink + 1 Slide Of Cake)
- ☑ Bangsaen Toshin (Little Japanese Town)
- ☑ Pattaya Walking Street

D2 PATTAYA (B/-/D)

- ☑ Pattaya Floating Market
 - ☑ Terminal 21 Pattaya Shopping Mall
 - ☑ House of Benedict (Included Welcome Drink)
 - ☑ Boat Design 7-Eleven
 - ☑ Oriental Carnival Princess |
Night Cruise in Pattaya
- *Enjoy delicious international buffets,
Japanese food, Thai marinated food.
- * 360° sea view cruise party, enjoy the night view
of the Gulf of Siam.

D3 PATTAYA 🚗 BANGKOK (B/-/D)

- ☑ Sanctuary Of Truth Museum
- ☑ Japanese Village – J Park Sri Racha
- ☑ Big C / Four face Buddha
- ☑ Jodd Fairs DanNeromit

D4 BANGKOK (B/-/-)

- ☑ Free & Easy

D5 BANGKOK ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Transfer To Airport

TOURIST ATTRACTIONS:

BANGKOK

- ◆ **Bangsaen Toshin** - For those having a desire to take a trip to Japan but finding the costs prohibitive, you can instead make a journey to Bangsaen Toshin — a cute mini Japanese town with real Japanese vibes to experience, located just a 2-hour drive from Bangkok.
- ◆ **Jodd Fairs DanNeromit** - The highlight of the entire compound is a massive fairytale castle (one of the most distinctive features of the old amusement park) flanked by vintage cars and colourful hot air balloons, so you can channel your inner Rapunzel or imagine yourself on a vacay in Turkey.
- ◆ **The Four-Faced Buddha** - known in Thailand as the Buddha who answers all prayers, it is a famous tourist attraction in Bangkok.

PATTAYA

- ◆ **Oriental Carnival Princess | Night Cruise in Pattaya** - Oriental Princess is one of the famous cruise ships in Pattaya, and it is also a wonderful experience. Boarding the Oriental Princess cruise ship, you can enjoy the night view of the Gulf of Siam. The Hai Tian Sheng Yan Sea Restaurant is located on the 3rd floor of this cruise ship. You can see the endless Pattaya, feel the sea breeze, and enjoy the passionate singing and dancing performances.
- ◆ **Somboon Seafood** - A seafood restaurant renowned for the unique tastes it developed over the years in its specialty dishes. Opened in 1969, this restaurant began its journey by bringing the best of Thai and Chinese flavors together in harmony to create signature dishes. Among these, The Original Fried Curry Crab is a restaurant standout that has caught the attention of global media and has been dubbed Asia's best version of the dish. Over the years, Somboon Seafood has become a local establishment that is a must-go destination for foodies and tourists.
- ◆ **Terminal 21 Pattaya Shopping Mall** - Terminal 21 brings the dream of traveling the world to downtown Bangkok, with its cutting-edge concept that places several world-famous cities under one roof. Find yourself wandering around a maze of shops in Tokyo City, sauntering down London's Carnaby Street, bagging a bargain in an Istanbul zouk, or shopping for something to fill your growling stomach at the Fisherman's Wharf in San Francisco.



✓ 4 Breakfasts / 3 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Hotel Seafood Buffet
- ★ Michelin Guide
Authentic Fried Curry Crab



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Terra Nara Hotel Pattaya x 2 Nights
- ✓ Mercure Bangkok Surawong x 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Walking Street Pattaya
芭提雅酒吧街



Seafood Buffet Dinner
海鲜自助晚餐



Oriental Carnival Princess
东方公主号



精简行程

第一天 抵达 ✈️ 曼谷 🚗 芭提雅 (机上用餐/晚)

- ☑️ 曼谷747飞机咖啡厅 (含1饮料+1片蛋糕)
- ☑️ 春武里村小日本
- ☑️ 芭提雅步行街

第二天 芭提雅 (早/-/晚)

- ☑️ 芭提雅杜拉拉水上市场
- ☑️ 芭提雅21航站楼商场
- ☑️ 怀旧风格网红咖啡厅 (含迎宾饮料)
- ☑️ 7-11 船型旗舰店
- ☑️ 东方公主号 | 夜游芭提雅
*美味的国际自助餐, 日料、泰式生腌。
*360° 海景游轮party, 欣赏暹罗湾夜景。

第三天 芭提雅 🚗 曼谷 (早/-/晚)

- ☑️ 芭提雅真理圣殿
- ☑️ 泰国是拉差日本村-J Park
- ☑️ Big C商场/四面佛
- ☑️ 新乔德夜市: 神奇之地

第四天 曼谷 (早/-/-)

- ☑️ 自由活动

第五天 曼谷 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑️ 送往机场

观光景点:

曼谷

- ◆ **春武里村小日本** - 对于那些想去日本旅行但又觉得费用太高的人来说, 您可以前往 BANGSAEN TOSHIN, 这是一个可爱的日本迷你小镇, 可以体验真正的日本氛围, 距离曼谷仅 2 小时车程。
- ◆ **新乔德夜市: 神奇之地** - 占地超过13 万平方米, 汇聚多达1,200 家摊商, 号称泰国最大夜市. 前身是一座荒废游乐园, 如今打造成一座充满欧风华丽感的复古夜市。
- ◆ **四面佛** - 在泰国被称有求必应佛, 是曼谷著名的观光名胜。

芭提雅

- ◆ **东方公主号 | 夜游芭提雅** - 也是一次美妙的体验。登上东方公主号游轮, 可以欣赏暹罗湾的夜景。海天盛宴海上餐厅位于游轮三楼。可以看到一望无际的芭提雅, 感受海风, 欣赏激情的歌舞表演。
- ◆ **建兴酒家 - SOMBOON SEAFOOD** 是一家海鲜餐厅, 以其多年来开发的特色菜肴的独特口味而闻名。这家餐厅于 1969 年开业, 将泰国和中国的最佳风味和谐地融合在一起, 创造出招牌菜肴, 开始了自己的旅程。其中, 原味炸咖喱蟹是一家备受全球媒体关注的餐厅, 被誉为亚洲最佳版本的咖喱蟹。多年来, SOMBOON SEAFOOD 已成为当地美食家和游客的必去之地。
- ◆ **芭提雅21航站楼商场** - 是一座大型综合购物商场。整个商场以是机场航站楼为概念, 每一层则配以不同国家城市的特色, 不光是售卖的产品有地域的区别, 整个装修风格, 包括卫生间都非常有意思。比如一层是巴黎, 二层是东京, 三层是伦敦, 上去就是美国圣佛朗西斯哥, 所以每层的厕所也按照这个城市风格设计的。



✓ 4 早餐 / 3 晚餐

风味餐:

★ 酒店海鲜自助晚餐 ★ 米其林正宗咖喱炒螃蟹



酒店住宿 (4晚)

✓ 芭提雅泰拉纳拉酒店 x 2 晚

✓ 曼谷苏拉旺美居酒店 x 2 晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 曼谷 BANGKOK ·



货币 Currency 	THAI BAHT - THB 泰铢 - THB	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
货币兑换率 Exchange Rate 	100 THB = MYR 14 100 泰铢 = 马币14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Thailand : +66 泰国 : +66
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220 伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin
时差 Time Different 	Thailand (BANGKOK) - Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok 泰国(曼谷)标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A320</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: